
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen for Arrenæs 8.jan.2013 
 
Steen, John, Jørgen, Anitta, Henrik og Liljan. Claus havde meldt afbud. 
 

1. Liljan valgt til referent 
2. Referat fra sidste møde godkendt 
3.   Opfølgning på projekter: 

 
a. Auderød byvej har store huller. John tager det op med Auderød Bylaug, så de kan        
henvende sig til kommunen.  
b. Forligskredsen bag nationalparkloven har midt i dec. 2012 givet tilsagn om fornyet 
proces for Kongernes Nordsjælland. Der er nedsat en styregruppe bestående af 
borgmestre og landbruget og en følgegruppe bestående af grønne organisationer, som i 
fællesskab skal arbejde for en ny afgrænsning af området. 
c. Det er blevet observeret at nogle beboere fra Auderødlejren parkerer ved 
spejdercentret. Grf.Arrenæs er opmærksomme på, at det kan være et problem. 
d. Naturstyrelsen er i gang med ny zoneopdeling af Danmarks skove. Arresøgruppen 
har ikke fået besked tidsnok til at komme med forslag til opdeling af skovene rundt 
om Arresø. Næste møde i Arresøgruppen er 14.jan.2013 
e. En lille lokal gruppe har arbejdet med planer om et kommende græsningslaug. Der 
har været markvandring med Niels Worm. Et passende område er fundet. Det anslås at 
der startes med 10 dyr. Kommunen er meget interesseret. Der afholdes hvervemøde 
for alle interesserede d.20.feb. kl.19.00 i Spejdercentret. 
f. Havneprojektet afventer forårets komme. Den ene mole er nedslidt og bør 
retableres. 
 

4. Planlægning af generalforsamling d.30.jan.2013 kl.19.30. John finder dirigent. Liljan 
medbringer øl og vand. Anita sørger for kaffe og kringle. Kort info om oplæg til inspiration 
for mødeindkaldelse sendes til John senest d.13.jan. 

5. Evt. Der er klaget over fyrværkeri for tæt på stråtækte ejendomme. Næste år kan vi sende en 
reminder til medlemmer kort før nytår. 

 
 

      
    
      
    
 


